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Schválenie viacerých experimentálnych vakcín proti COVID-19 je na spadnutie. Americké firmy
Pfizer aj Moderna ukončili klinické štúdie a podali žiadosti o núdzovú autorizáciu svojich vakcín
Európskej liekovej agentúre.

Horúca správa je, že firme Pfizer sa už dokonca podarilo získať schválenie u britských úradov.
Nakoľko Veľká Británia viac nie je členom EÚ, ich úrady boli schopné vykonať vlastný schvaľovací
proces, nezávislý na Európskej únii.

Prednostné očkovanie ľudí v prvej línii
Určite ste už aj u nás zachytili správy o tom, že vakcínou sa budú prednostne očkovať zdravotníci,
policajti, hasiči a všetci ďalší, ktorí sa nachádzajú v prvej línii boja s pandémiou.

Podobne je tomu aj v ostatných krajinách.

V súvislosti s novými experimentálnymi vakcínami založenými na génovej mRNA technológii sa
v médiách objavili správy o množstve ich negatívnych vedľajších účinkov.

Najčastejšie sa spomína únava, bolesti svalov a hlavy či horúčky, no objavili sa aj vážnejšie reakcie.

Niektorí odborníci sa dokonca vyjadrili, že vakcíny proti COVID-19 nebudú z hľadiska vedľajších
účinkov žiadnou prechádzkou ružovou záhradou.
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Ako zabrániť šíreniu neželaných správ o vedľajších účinkoch
Ak sú informácie o vážnych vedľajších účinkoch vakcín proti COVID-19 pravda, ako potom dosiahnu
úrady ochotu ľudí dať sa zaočkovať?

Veď predsa, keď po úvodnom očkovaní zdravotníkov, policajtov či hasičov v prvej línii ostatní ľudia
uvidia to množstvo negatívnych reakcií na vakcínu, tak oni sa potom už zaočkovať nedajú.

Aby sa úrady vyhli takejto ošemetnej situácii, môžu urobiť dve veci.

1) Prvou možnosťou je zaočkovať všetkých naraz v priebehu niekoľkých dní, aby sa chýry
o vedľajších účinkoch vakcíny nestihli rozšíriť.

Tento scenár zrejme využijú v USA, kde vláda už niekoľko mesiacov pripravuje operáciu „Warp
Speed“, čo znamená „nadsvetelná rýchlosť“. Do operácie má byť nasadená armáda a v priebehu pár
dní chcú takto zaočkovať väčšinu populácie.

2) Druhou možnosťou je, že urobia postupné očkovanie, no na začiatku nebudú očkovať skutočnou
vakcínou, ale iba placebom (čistou vodou).

Samozrejme, placebo nebude mať žiadne vedľajšie účinky a tak všetkým ostatným povedia: „Pozrite,
títo sa zaočkovali a nič im nie je, vakcína je bezpečná!“

Je to aj logické. Veď predsa, ak sa majú ako prví očkovať zdravotníci, policajti, armáda či hasiči, tak
týchto ľudí potrebuje každý režim na udržiavanie svojej moci.

Ak by si sami odpílili políciu a armádu hneď na začiatku, kto by ich potom držal pri moci? Nahnevaní
ľudia by vládu bez ochrany bezpečnostných zložiek ľahko zvrhli. To by predsa žiadna totalitná vláda
neriskovala.

V Anglicku majú údajne použiť pre prvú líniu placebo
vakcínu
Podľa správ z Anglicka sa zdá, že práve na niečo také sa chystajú. Tu uvádzame status Laury
O’Neillovej, britskej aktivistky:

Preklad horeuvedeného statusu:

Moja priateľka bola roky zdravotnou sestrou, dnes pracuje na chirurgii. Práve mi povedala, že sa
dnes zúčastnila tajného mítingu s ostatnými zdravotníkmi.

Laura, viem, že neznášaš správy, no bude to trvať len minútku.

Oni vám všetkým klamú a mám aj email, ktorý to dokazuje. Hovoria vám, že zdravotné sestry, lekári
a policajti budú očkovaní ako prví. No, nebudú.

Chcú vám tvrdiť, že sme boli zaočkovaní, aby presvedčili verejnosť, nech sa dajú ľudia bez otázok
zaočkovať tiež. (Nemôžeš mať vedľajšie účinky, ak nedostaneš vakcínu). My sa potom budeme zdať,
že sme úplne v poriadku, bez žiadnych negatívnych účinkov z očkovania!



Robia to, aby trikom prinútili ľudí veriť, že vakcíny sú úplne bezpečné. No nie sú.

Ďalej mi priateľka povedala, že má rada svoju prácu, ale že súčasťou tohto ona teda nebude.
Poprosila ma, aby som to povedala rodine a priateľom. Hoci mnohí z nich to budú zrejme ignorovať,
ale aspoň nech vedia, čo viem ja.

Toto nebola prvá zdravotníčka, ktorá niečo také povedala!

Záver
Na Slovensku sa Matovič veľmi neobratne vyjadril, že on ako „kapitán lode“ sa dá zaočkovať ako
posledný, aby sa vakcína ušla všetkým, čo ju potrebujú viac ako on.

Z hľadiska propagácie očkovania išlo doslova o PR pohromu, ale veď on je už raz taký.

V každom prípade sa tým nepriamo priznal, že ani on sám neverí experimentálnym vakcínam
založených na novej génovej mRNA technológii, ktorá nikdy doteraz nebola použitá v žiadnej vakcíne
určenej pre ľudí.

Preto, keď sa budete rozhodovať o očkovaní proti COVID-19, dobre si svoje rozhodnutie zvážte.

Ak aj patríte medzi tých, čo sa zaočkovať chcú, určite počkajte aspoň niekoľko mesiacov. Ani to však
nemusí stačiť na získanie dostatočných informácii o bezpečnosti týchto vakcín, nakoľko vážne
nežiaduce účinky sa môžu prejaviť až po rokoch.
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